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Notulen 

1. Opening 

Dhr. Hanri Timmerman opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.  

Er zijn afmeldingen binnengekomen van mw. Edith Kamphorst en mw. Stien Crebas.  

 

Dhr. Hanri Timmerman heeft overleg gehad met mw. Edith Kamphorst over de twee vacatures. 

Zij hebben besloten om de vacatures nog een keer onder de aandacht te brengen en hier ook 

aandacht aan besteden op de jaarvergadering.  

 

1. Agendapunten vergadering 4 oktober 2023  

De bestuursanalyse is door mw. Aly Steenbergen besproken met mw. Greetje Kruidhof. Het 

IBP is besproken door dhr. Rien Hofman en dhr. Robbert Bouma met dhr. Ronald Heupink.  

Dhr. Ronald Kleiker en dhr. Hanri Timmerman hebben Verwerken kosten groot onderhoud 

besproken met dhr. Dirk van ’t Sant.  

Besloten wordt dat de leden van de gmr voor de jaarvergadering zijn/haar contactschool 

bellen.  

Over de digitale aanmeldingsprocedure komt een voorlichtingsmiddag voor leerkrachten.  

2. Jaarvergadering 13 november 2023 

Afgelopen maandag heeft er een overleg in klein comité plaatsgevonden. De 3 

identiteitsbegeleiders (mw. Myrthe Kelder, mw. Alexandra Bronsveld en mw. Jaqueline 

Huizinga) zijn betrokken bij de invulling van de agenda voor deze avond. Mw. Myrthe Kelder 

heeft de benodigde statuten al ontvangen. Ook het jaarverslag is een agendapunt.  

Mw. V.d. Belt maakt een Save the date. In de week voor de herfstvakantie zal de uitnodiging en 

het jaarverslag aan alle MR’en worden verstuurd.  

3. Agendapunten overleg rvt-gmr d.d. 6 december 

Zijn er al ideeën? Graag hierover nadenken en doorgeven aan mw. Ardie van Keulen.    

Gmr 
vergadNotulen 

 Soort vergadering  Genodigden/doelgroep  Vergaderruimte  Vergaderadres 

 Gmr vergadering   Leden gmr   De Kiekendief  Bestuurskantoor Aves  

        

 Datum vergadering  Aanvangs- en eindtijd  Voorzitter  Notulist 

 4 oktober 2023  19.30-22.00 uur   Hanri Timmerman  Ardie van Keulen  
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Notulen 

2. a. Notulen gmr vergadering d.d. 28 juni 2023  

 De notulen worden vastgesteld en zullen worden doorgestuurd aan de MR’en en      

 geplaatst op de website.  

    b. Actielijst: punt 1 Huishoudelijk reglement wordt bewerkt door mw. Brigitte van den  

        Bosch, dhr. Ewoud de Ruiter en dhr. Rien Hofman en zal op de agenda terugkomen  

         tijdens het overleg van 22 november. 

    c. Besluitenlijst: vastgesteld.  

3. a. Mededelingen gmr  

        Over de schriftelijke mededelingen zijn geen vragen.   

    b. Mondelinge mededelingen vanuit het cvb 

        Digitaal aanmeldingsformulier 

        Dhr. Jos Timmermans vertelt dat er gisteren POVO-overleg is geweest en toen is er een   

        heleboel gecontroleerd. De leden van de gmr vragen zich af of je als school kunt zien dat  

        ouders zich aangemeld hebben. In geval van twijfel moet de school ouders begeleiden  

        met het invullen. De suggestie wordt gedaan dat er een vangnet moet komen. Dhr. Jos  

        Timmermans stelt dat er goed aangegeven moet worden waar de laatste check zit.  

        Dhr. Robbert Bouma stelt voor dat de leerkracht een bericht ontvangt als ouders het  

        digitale aanmeldformulier verzenden. 

        Onderwijsmanifest  

        Het cvb vertelt dat dit nog steeds doorloopt. Waar het cvb komt is iedereen op de hoogte  

        van het manifest. Er is wel het een en ander op gang gebracht. Ook heeft er een artikel in  

        het FD gestaan. De maandag erna heeft dhr. Jos Timmermans een telefoontje ontvangen  

        van de minister. Ook wordt het cvb gevraagd om bij groepen aan te schuiven en uitleg te  

        geven. Gisteren is in het POVO-overleg het manifest ook met het VO besproken. Morgen  

        komt de voorzitter van de PO Raad, dhr. Freddy Wijma, in BNR en daar komt het manifest  

        ook aan de orde.  

        Dhr. Jos Timmermans heeft ook een gesprek gehad met de voorzitter van de   

        overkoepelende organisatie uitzendbureaus.  

        Dhr. Dirk van ’t Sant geeft aan dat het interne beleidsstuk flexpool wordt omgezet naar 

        flexteam. De flexer is dan een volwaardige collega die ook alle taken gaat doen. Je bent  

        dan meer collega dan een inhuurder. Dit stuk komt binnenkort ook aan de orde in de gmr  

        vergadering.  

        Ouderbijdrage  

        Het cvb geeft aan dat er nieuwe wetgeving is over de ouderbijdrage. De ouderbijdrage 

        wordt in bepaalde categorieën ingedeeld. Het cvb hoort van directeuren dat ouders de 
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Notulen 

   bijdrage niet meer kunnen betalen. Het cvb vraagt zich af hoe ze hiermee het best mee   

   kunnen omgaan. Het cvb zit ook met AVG.  

   Brugfunctionaris 

   De brugfunctionaris is gekoppeld aan bepaalde scholen en de subsidie van de scholen. De 

   gemeente NOP en Carrefour zijn hierbij betrokken.  

   Stand van zaken fusies in de dorpen 

   Creil: de gemeente NOP heeft toestemming op de FER gegeven.  

   Marknesse: er komen 3 scholen op 1 locatie. Er wordt nu gestart met een stuurgroep en  

   een werkgroep. In de zomer van 2024 zal het fusieplan er liggen. Er moet dan ook een nieuw    

   gebouw komen. In het nieuwe schoolgebouw moeten mensen inhoudelijk bij elkaar komen  

   maar er moet ook een school komen die staat als een huis. De nieuwe school zal  niet klaar  

   zijn voor 2026.  

   Ens: in Ens is ook een avond voor betrokkenen geweest. Op basis van leerlingaantallen moet  

   nagedacht worden over wat wijsheid is voor de scholen in Ens. 

   Emmelhage: de ouderverklaringen zijn binnen. Er wordt nu een opzet voor de inspectie  

   gemaakt. Aves is in gesprek met de gemeente of de school een jaar eerder kan starten,  

   namelijk in augustus 2024. Dit om de overloop naar andere scholen te kunnen opvangen.  

   Kampen: in Kampen moet je ouders gaan opzoeken omdat de wijk nog gemaakt moet  

   worden. De Zwijsenschool en dr. Schaepmanschool worden hier ook bij betrokken.  

 

   Op 17 en 18 oktober is er een tweedaagse met directeuren. Onderwerp is de ontwikkeling  

   van het jonge kind en Kindcentrum. De tweede dag gaat over anders organiseren.  

   Uitgangspunt is: over 5 jaar hebben we niet meer voor elke klas een leerkracht, hoe gaan we  

   dat doen.  

4.    Bestuursanalyse 

Mw. Greetje Kruidhof heeft de analyse besproken met mw. Aly Steenbergen. Mw. Corien v.d. 

Belt heeft alle informatie ontvangen op het IB-overleg. De gmr vindt dit een mooi stuk en een 

scherpe analyse.  

Gevraagd wordt of Aves ook een Kopklas gaat opzetten. Dhr. Jos Timmermans geeft aan dat 

het cvb hier kennis van genomen heeft en dat zij hierover gaan nadenken.  

Mw. Corien v.d. Belt adviseert om elkaar daarin op te zoeken. Tijdens een middag is dit al aan 

de orde geweest in de directiegroep. Dit komt ook aan de orde bij de IB’ers. 

 

.  
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Notulen 

5. IBP 

Er was een update nodig van het huidige stuk. Een praktisch stuk voor noodzakelijke invulling. 

In het stuk komt data minimalisatie, het opruimen van oude informatie en toegangsbeveiliging 

aan de orde. Opgemerkt wordt dat leerkrachten aangeven dat de toegang tot Parnassys soms 

moeilijk ligt.  

De gmr vraagt waarom er een externe functionaris gegevensbescherming is. Het cvb geeft aan 

dat het gaat om de grote van de organisatie. Er is bepaalde expertise nodig en ook een 

sparringpartner voor dhr. Ronald Heupink.  

De gmr informeert ook of er melding is binnengekomen over een data lek. Dhr. Heupink heeft 

aangegeven dat er wel gesproken is over “ik ben mijn apparaat verloren”.  

De gmr doet de suggestie om medewerkers te wijzen op de gevaren om te klikken op een link.   

6. Verwerking kosten groot onderhoud 

De gmr leden hebben dit onderling besproken. Het cvb geeft aan dat de directeuren hiermee 

instemmen. Ook het OBM is hierbij betrokken en geeft adviezen. Dit is ook besproken met de 

accountant.  

De leden van de gmr vertellen het cvb dat de identiteitsbegeleiders betrokken zijn bij de 

jaarvergadering op 13 november.  

 

Dhr. Hanri Timmermans feliciteert mw. Brigitte v.d. Bosch met de geboorte van haar zoon 

Boris. Namens de gmr ontvangt zij een presentje.  

 

Dhr. Timmerman dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering.  


